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Inleiding
De fractie van PWF schrok van het bericht dat er in Medemblik 13 iepen moeten worden gekapt 
vanwege de iepziekte. 

1. Kunt u aangeven hoe oud deze iepen ongeveer zijn?

antwoord Deze iepen zijn ongeveer 60 tot 70 jaar oud. Een uitzondering vormt de Iep op de 
begraafplaats aan de Compagniesingel met een leeftijd van ongeveer 110-120 jaar. 

2. Zijn hier monumentale exemplaren bij?

Antwoord Nee er zijn geen monumentale exemplaren van de bomenstichting bij. Er zijn ook geen 
waardevolle bomen van de gemeente bij.  

3. Bent u bekend met het feit dat iepen tegen iepziekte kunnen worden ingeënt?

antwoord Ja, daar zijn wij mee bekend.

4. Is dat bij deze iepen niet gebeurd?

Antwoord Nee, de bedoelde iepen zijn niet behandeld met de methode Dutch Trig.

5. Waarom niet?



Antwoord Op dit moment zijn er veel variëteiten van de iep gekweekt die resistent zijn tegen 
iepenziekte, de gemeente is vooral actief met deze werkwijze. 

6. Bent u voornemens om andere (overige) iepen binnen de gemeente wel in te enten?

Antwoord Alvorens dit te kunnen uitvoeren dienen we de kosten in beeld te krijgen. Het is zeker 
een ontwikkeling die voor oudere bomen en waardevolle of monumentale bomen het 
onderzoeken waard is.

7. Zo nee, waarom niet?

Antwoord Zie antwoord bij vraag 6. 


